
Schriftelijke vragen festival Titanium 18-05-23

De fractie van D66 is van mening dat op Middelwaard festivals plaats kunnen vinden, graag 
zelfs. Wel stelt ze vragen bij de timing en omvang van evenementen op dit terrein, en de 
voorwaarden voor vergunningverlening.

Op 22 september 2022 is de motie betreffende het gebruik van plastic bevattend vuurwerk bij 
evenementen aangenomen. Daarin is bepaald dat de gemeenten uitsluitend toestemming 
geven voor het afsteken van plasticvrij vuurwerk bij evenementen. Tijdens het festival 
Titanium van 13 mei jongstleden is er wel plastichoudend vuurwerk afgestoken. Dit plastic is 
in de natuurrijke omgeving (Natuur Netwerk Nederland) terechtgekomen.

• Onze fractie is zich ervan bewust dat het evenementenbeleid met de betreffende 
bepaling over vuurwerk nog niet was vastgesteld ten tijde van het festival. Had het 
gebruik van plastichoudend vuurwerk desondanks niet voorkomen kunnen worden? 
Het was mogelijk geweest om dit als voorwaarde te stellen voor vergunningverlening, 
te meer omdat de vergunning voor het evenement pas op 9 mei is verleend. Wat is 
uw visie op deze gang van zaken?

• De provincie heeft de gemeente geadviseerd om geen toestemming te geven voor 
het afsteken van vuurwerk. Waarom heeft u voor gekozen om dat toch te doen?

• Hoe gaat u er in de toekomst precies voor zorgen dat genoemde motie wordt 
nageleefd? En wat zijn de consequenties als een festival zich niet aan de afspraken 
rondom plasticvrij vuurwerk houdt?

• Het terrein Middelwaard waar het festival gehouden sluit aan op het Natuur Netwerk 
Nederland. Het festival vond daarnaast midden in het broedseizoen plaats. Waarom 
vond u het, gezien deze omstandigheden, toch weer verantwoord om vergunningen 
te verlenen voor festivals van deze omvang (15.000 bezoekers) op deze tijd en op 
deze plaats? Wat zijn voor u de afwegingen geweest om dat te doen?

• De provincie Utrecht heeft gesteld dat festivals op het terrein Middelwaard mogelijk 
effecten hebben op de omringende natuur. Volgens onze informatie heeft u de 
provincie om advies gevraagd, maar niet afgewacht voor het afgeven van de 
omgevingsvergunning. Klopt dat en zo ja, waarom? Was het verkrijgen van een 
‘verklaring van geen bedenkingen’ vooraf niet beter geweest?

• Het vergunnen van festivals op het terrein Middelwaard is ook een manier om de 
kosten van het onderhoud van het terrein te dekken. Hoeveel heeft de festivaldirectie 
betaald voor de vergunning? Kunt u aangeven wat Titanium u in financieel opzicht 
heeft opgeleverd? Hoe verhoudt dit bedrag zich ten opzichte van de jaarlijkse 
onderhoudskosten?
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